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Szerkesztői szó 
Örömmel tapasztaltam, hogy a vizsgaidőszak el-

lenére is voltak olyan lelkes írói vénával megáldott 
kolilakók, akik aktívan részt vettek az idei év utol-
só Móra Nyúzának létrehozásában. Sok érdekes, si-
keres programról olvashattok "tudósítást", véle-
ményt és az is megtudhat néhány fontos dolgot, aki 
nem vett részt ezeken a rendezvényeken. Hogy 
csak néhány kollégiumi programot említsek: Ki mit 
tud?, Morgilla... 

Bár láthatjátok, hogy most kicsit vékonyabbra 
sikeredett az újság, de itt van, és azért van, hogy 
olvassátok. Szeretném mindenkinek megköszönni 
az idei 3 szám megjelenésében tanúsított segítsé-
gét. A cikkeket, az utánajárásokat, a hasznos infó-
kat és az érdekes írásokat, a megjelenéssel járó 
technikai segítséget (szerkesztés, korrektúra, törde-
lés, képszerkesztés, hasznos tanácsok stb.) Közel 
50 ember szorgoskodó munkáját tarthatjátok kétha-
vonta a kezetekben. Ez a lap rólunk szól, értünk 
van, velünk foglalkozik. Sokfélék vagyunk, hát ez 
is sokszínűre sikeredik olykor. Csak egy dolgot 
szeretnék még: ha a kiírt lapzárta időpontja min-
denkinek ugyanarra a napra esne. © Különbözünk, 
de azért talán ennyire nem... 

Felhasználnám a szerkesztői szó adta lehetősé-
get és helyet még arra, hogy mindenkitől kérjem, 
és mindenkivel tudassam, hogy ha írni támadna 

kedve, ne fogja vissza magát. Például nyáron. Mert 
lehetősége van bármikor továbbítani az újságba 
szánt cikkét a Móra Nyúz saját ímélcímére: 
moranyuz@mora.u-szeged.hu. Ezzel nagyban 
megkönnyítenétek a szerkesztők helyzetét, mert 
nem kellene lemezekkel, meg időpontokkal bajlód-
ni, csak elkülditek és kész. © (Továbbra is él azon-
ban a hagyományos lemezes rendszer.) Az íméle-
zést különösen azoknak ajánlom, akik szeretnének 
a gólyáknak tervezett különszámba írni, ezzel is se-
gítve nekik az új helyen való tájékozódásban, beil-
leszkedésben, és hasznos információkkal látná el a 
jövő nemzedéket. Bármiről írhattok, amiről úgy 
gondoljátok, hogy hasznos infó lenne a jövő gene-
rációjának, vagy ti is örültetek volna neki annak 
idején, ha valaki időben közli veletek (koli, város, 
egyetem, élet, órák, tanárok, szakok, épületek, szó-
rakozás stb.). Tehát várom az íméleket, vagy a le-
mezeket augusztus végén. 

És kívánok mindenkinek nagyon sikeres, pót-
vizsga- és szeptemberre halasztott vizsga-mentes 
vizsgaidőszakot. Egy kalappal a legjobb fajtából... 

Szép nyarat, jó kirándulásokat, tartalmas időtöl-
tést és jó munkát! Szeptemberben találkozunk! (re-
mélem ©) 

V E R B Ó I B A R B A R A 

Uj gondnokunk van! 
Április elején elbúcsúztattuk Mathiaszné Libor 

Erikát, aki két éven át vitte - nagyon lelkiismerete-
sen, jókedvvel - a gondnoki feladatokat kollégiu-
munkban. Három - egyébként tündéri - kisleánya 
mellett azonban nem tudja tovább vállalni ezt a kö-
tött munkát, ezért döntött a változtatás mellett. El-
határozta, hogy új területeket hódít meg, beiratko-
zott egy lakberendező tanfolyamra. Búcsú ajándék-
ként mi is ehhez kapcsolódó „szakirodalmat" ad-
tunk át Erikának, tiszta szívből kívánva, hogy sok 
örömet szerezzen számára új hivatása. 

A megüresedett gondnoki helyre több kiváló as-
piráns jelentkezett, nem volt könnyű a döntés. Úgy 
határoztunk, hogy a legoptimálisabb megoldás 
mégis az lehet, ha saját berkeinkben keressük a 
megfelelő embert. Megkérdeztük hát Balog Lajos-
né Marikát, aki eddig a negyedik emeleten takarí-
tott, elvállalná-e a gondnoki feladatokat. Marika 
nagyon örült a felkérésnek, azonnal igent mondott, 

s május 15-től elkezdte a szerteágazóan gazdag 
gondnoki munkakör ellátását. Biztosan sokan is-
merik, szeretik a szőke hajú, mosolygós, nagyon 
kedves Marikát, aki minden porcikájában jól isme-
ri a kollégiumot, jó és kevésbé üdvözítő szokásai-
val egyetemben. Kérem, hogy fogadják Őt nagy 
szeretettel, segítsék munkáját, amit máris a legna-
gyobb odaadással végez. 

Evvégi tudnivalók: kérjük a kollégistákat, hogy 
a hivatalos vizsgaidőszak után - június 21-22-én -
legyenek szívesek kiköltözni a kollégiumból. Ér-
keznek ugyanis a következő héten a felvételizők, s 
el kell kezdeni a kollégium teljes rekonstrukcióját 
a nyári hasznosításhoz. Szeretnénk mindenkit belá-
tásra bírni a kiköltözés gyorsítása érdekében, hi-
szen nagyon fontos a sikeres nyári szezon. Éppen 
ezért kérjük tisztelettel, hogy akinek nincs szep-
tember legelején vizsgája, legyen kedves csak 
szeptember 4-én estére vagy inkább 5-én érkezni, 
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mert egy konferencia számára kiadtuk a kollégiu-
mot. A konferenciáért esedékes szállásdíj nagyság-
rendje olyan volumenű, hogy ezt nagyon nagy 
veszteség lenne kihagyni. 

Szeretnénk kérni ennek a tanévnek a végén is, 
hogy legyenek szívesek a szobákat rendben hátra 
hagyni: a göngyölegeket vigyék le a kollégium mö-
götti konténerekbe, legalább söpörjenek fel, pró-
bálják elkerülni a csatatér szindrómát. Tudjuk, 
hogy nem könnyű megválni a szeretett szobatár-
saktól, a már vizsgáktól mentes, sok izgalmas szó-
rakozással kecsegtető szabad szegedi élettől, de 
várhat mindenki sok szép kaland otthon és más tá-
jakon is! 

További szokásos kérés: a könyvtári könyveket, 
videókazettákat haladéktalanul és maradéktalanul 
szolgáltassák vissza a megfelelő helyekre - ellen-
kező esetben a kollégiumi tagság szeptembertől 
nem léphet életbe. Fokozottan vonatkozik ez a kol-
légiumi díjakra - erre a tanévre szóló tartozás nem 
maradhat. Aki valamilyen felmerülő probléma, ok 

miatt június végéig nem tudja kollégiumi díj tarto-
zását kiegyenlíteni, a kollégium igazgatótól kérhet 
haladékot. 

írásban kell engedélyt kérni ahhoz, ha valaki a 
nyár folyamán egy-vagy két hónapig a kollégium-
ban kíván maradni. A kérvényhez csatolni kell az 
adott tanszék igazolását arról, hogy a hallgató ta-
nulmányi feladatok miatt tartózkodik Szegeden. 
Ebben az esetben ugyanis kedvezményes a szállás-
díj. 

Kérjük a kedves kollégistákat, hogy eddigi szo-
kásaikhoz híven, otthoni környezetükben népszerű-
sítsék a kollégiumot mint zöldövezeti, kellemes, 
kényelmes, olcsó nyári szállást. Hovatovább né-
hány napra a szép, izgalmas, bár valószínűleg sza-
harai forróságú Szegeden barátokkal, családdal ma-
guk a kollégisták is visszalátogathatnak a Mórába. 
Mindenkinek sikeres vizsgákat és hosszú, felejthe-
tetlen nyarat kívánok a kollégium munkatársai ne-
vében: 

E R D É L Y I Á G N E S 

Morgilla 2003 
Az idei Morgillára április 24-27. között ke-

rült sor, amelyet elsősként nagy élmény volt át-
élni. Most Lutz Gabival beszélgetek arról, hogy 
ő hogyan látja az eseményeket pár nap távlatá-
ból. 

-Két napja ért véget a Morgilla. Neked mint 
szervezőnek, biztosan fárasztó lehetett az elmúlt 
hétvége. így van? Hány hetet töltöttetek szerve-
zéssel? 

-Valóban fáradt vagyok egy kicsit. Már a tava-
szi szünetet megelőző két hétben elindultak a szer-
vezési munkálatok. Sajnos, épp ebben az időben én 
pár napot nem tudtam Szegeden lenni (másban fá-
radt el :-) - a szerző), de a többiek nagyon jól elő-
készítettek mindent. Időben kikerült a plakát, és 
már hallani lehetett, hogy a jelentkezők szervezték 
a csapatokat. 

•Arra lennék kíváncsi, hogy az igazgatónőnek, 
ill. Attilának milyen mértékben van beleszólása a 
programba? 

-Igazgatónőnek szabad betekintése van minden-
be, de maga a szervezés kollégistákra van bízva. 
Egészen pontosan idén Attila, Szilárd és én próbál-
tuk összefogni a rendezést. 

-Nagy volt a lelkesedés az indulásért vagy rug-
dosni kellett a csapatokat? 

-Hmmm... az 
elején nagyon meg 
voltunk lepődve, 
amikor öt csapat 
akart játszani. Örül-
tünk neki, hogy 
ennyire várja min-
denki ezt a rendez-
vényt, de egyúttal 
aggódtunk is, hogy 
mennyire sikerül a 
versenyeket gördü-
lékenyen lebonyolí-
tani. Végülis az 
egyik csapat beol-
vadásával megoldó-
dott a probléma. 

-Megfigyelhető-
e a kollégium mindennapjaiban, hogy a diákok 
ehhez hasonló közösségekbe tömörülnek? 

-Ha évközben végigjárjuk a kolit, egy-egy fo-
lyosó végén vagy a büfében egy-egy sör társaságá-
ban nagyjából ugyanazokkal az emberekkel talál-
kozunk, akik most csapatba tömörülve elindultak. 
Attisék az egyik legrégebbi csapat; róluk érdemes 
megjegyezni, hogy számuk minden évben csak nő. 
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A korábbi "törzsjátékosok", régi nagy nevek erre a 
hétvégére mindig visszatérnek a Mórába, és min-
den évben adódik egy-két új ember is náluk. Jucus-
ék először a tavalyi Morgillán tűntek fel; akkor 
Pimpi volt a jelölt, és a szombat esti vetélkedőn 
először láthattuk "Zámbó Jimmyt". A Mariska és a 
farkasok egy új, megmérettetésre vállalkozó csapat 
volt. Színfoltot hoztak a Morgilla négy napjába. 
Valljuk be: kevesen voltak, de le a kalappal előt-
tük. Tamás és Barbi összevont "rockbandája" a ta-
valyi győztes, Barbi csapatának utódja. 

-Tudjuk, hogy a versenyeken bíráskodó zsűri 
mindig páratlan számú főből áll, és hogy minden 
feladat előtt véletlenszerűen lett kiválasztva, de 
vajon mennyire tudtak a tagok elfogulatlanok 
maradni pontozáskor? 

-Az nyilvánvaló, hogy minden szervezőnek van 
kedvenc csapata; esetleg azért, mert abban a saját 
baráti köre, valamelyik szobatársa játszik, vagy 
csak egyszerűen valamiért szimpatikusabb a többi-
nél. Ezek a vélemények azonban nagyjából ki-
egyenlítik egymást, másrészt évről évre ugyanaz a 
néhány ember segít a lebonyolításban, így a szerve-
zőknek már, mondhatni, saját csapatuk van. Ilyen 
szinten nem kötődnek egyik csapathoz sem. 

-Ha nagyjából ugyanazok a szervezők minden 
évben, mennyire tudjátok a feladatokat megújíta-
ni, változatosabbá tenni, mint az előző Morgillán? 

-Van egy hagyományos "menetrend", amin túl 
nagy mértékben nem lehet, de azt hiszem, nem is 
érdemes változtatni. Néhány feladatot szinte elvár-
nak, hogy adott helyen és időben azokat a dolgokat 
kelljen csinálni, ami ott mindig lenni szokott. Újí-

tásra mindemellett azért szükség van. Az elmúlt 
évekből talán az idei hozta a legtöbb újdonságot. A 
Morgilla lefolyása vált hosszabbá azáltal, hogy a 
szokásos csütörtök esti bevonulás előtt már szerda 
estére komoly (elő)feladatot kaptak a résztvevők. 
Két óra alatt kellett egy közel 10 perces anyagot le-
forgatni. A sok más kollégium által feladatként ki-
adott kampányfilmmel ellentétben (amire több he-
tet szoktak hagyni) ennek épp az volt a lényege, 
hogy spontán, vicces és életszerű legyen, és felvo-
nultassa az összes résztvevőt. Ezzel gyakorlatilag 

már szerda este kezdetét vette a 
Morgilla. 

-De a koli igazán feloldódni 
péntek este kezdett, amikor az 
EzGáz koncert egy hatalmas 
össznépi éneklésbe (és fergeteges 
táncba - a szerk.) torkollott, 
igaz? 

-így van. Sokat gondolkoztunk 
azon, hogy mennyiben lehetne a 
programokon változtatni. A pén-
tek estében láttunk fantáziát. 
Koncert ugyan minden évben volt 
eddig is, de szerettük volna vala-
hogy bevonni a közönséget és 
egyfajta show-műsort produkálni. 
Az EzGáz találó választás volt, 
hiszen a kollégisták többsége na-
gyon jól ismeri mind a zenéjüket, 

mind a szövegüket. Az énekesnő, Judit hosszú ide-
ig nálunk volt kollégista; így az együttes szívesen 
vállalta el, hogy énekel a jelöltekkel a Móra 
"színpadán". Az ötlet szerencsére bejött, jövőre is 
lesz ilyen. 

-A koncerten kívül melyik volt az a program, 
amelyet a legnagyobb lelkesedéssel fogadtak és 
miért? 
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-A városi és a szombat esti vetélkedőre gyűltek 
össze ismét a legtöbben. Estére nem akartunk 
hosszú versenyt csinálni, mégis kicsit elnyúlt a do-
log. Parádés fináléval zárult a program a nagyte-
remben, majd egy igazi össznépi örömünnep volt a 
díjátadás a tornateremben. A díjak között ezúttal is 
szerepelt néhány üveg alkohol tartalmú szeszesital, 
amit a csapatok azonnali, emésztőszervrendszerbeli 
átfuttatásra ítéltek. 

-Én úgy gondolom, a nap végén nem csak a 
csapattagok, hanem az egész kollégium is elen-
gedte magát és önfeledten bulizott. Lehet ezt még 
fokozni? :-) Vannak már konkrét tervek a jövőre 
vonatkozóan? 

-Azt hiszem, a 2003-as Morgilla valóban az el-
múlt évek legsikeresebbike volt. Nem indultak még 
ekkora lelkesedéssel és létszámban a csapatok, 
mint most. Ráadásul mind a négy jelölt mindvégig 
kitartott. A kollégiumot ellepték a különböző pla-
kátok, weboldalakat, újságokat készítettek. Nagy 
volt a tétje a játéknak, de nem az első hely, hanem 
hogy tudjuk-e ennyien együtt jól érezni magunkat 
és kellemesen eltölteni az időt. Ahhoz, hogy ez jö-
vőre is megvalósuljon, már kedvező jel, hogy leg-
alább két biztos indulónk van. 

J U H Á S Z A N D R E A , L U T Z G Á B O R 

Ahogy a DJ látja... 

A buli megtartásáról a legtöbb ember-
nek az jut eszébe, hogy csak be kell ten-
ni pár számot, s minden simán fog men-
ni. De ez, sajnos, nem így működik. A 
koliban mondhatni nem csak egyféle ze-
nei irányzat uralkodik, sőt, igen szélső-
séges az ízlésünk ilyen téren. 

Az emberek alapvetően két stílus köré 
csoportosulnak, ez a rock és a disco. 
Habár e két stílus kedvelői zenei ízlé-
sükben különböznek, egy dologban na-
gyon is hasonlóak: nem igazán tudják 
tolerálni, ha nem az ő kívánságukat tel-
jesítik. Legalábbis így volt ez eddig. De 
úgy vettem észre, hogy "kezdünk felnő-
ni". A kezdeti billentyűzetverésről 
(tényleg volt már ilyen) eljutottunk odá-
ig, hogy bár fanyar mosollyal, de elfo-
gadjuk a másik zenéjét is, hisz 
"ilyennek is lennie kell" (és ezt egy vér-
beli rocker mondta a disco-ra). Remé-
lem, ez a fejlődés fennmarad, s legköze-
lebb is ilyen jó lesz a buli. 

K i s Z O L T Á N 

Morgillák 1994 - 2003 
1994 Szentgyörgyi Szilárd, Győri Sándor 
1995 Gugolya László 
1996 Fődi Zoltán 2. Géró Balázs 

3. Tóth Gábor 
1997 Vígh Mihály 2. Böröczki Róbert 

3. Kardos István 
1998 Mangó Zoltán 2. Beszédes Richárd 

3. Váczi Eszter 
1999 Varga János 2. Pusztai László 
2000 Korok Arnold 2. Farkas Péter 
2001 Czmarkó László 2. Hornyák Péter 

3. Ábrahám Márta 
2002 Ónodi Barbara 2. Ott Zoltán 

3. Juhász István 
2003 Farkas Judit 2. Kiss Attila 

3. Barák Tamás 
4. Fülep Mária 
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